
Protokół nr 44 / 2023 
Ze wspólnego posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Rady 

Powiatu w Kielcach oraz Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji 
Powiatu Rady Powiatu w Kielcach 

z dnia 3 sierpnia 2023 r. w godz. od 9:00 do 10:10, 

sala nr 231 Starostwo Powiatowe w Kielcach 

Wspólnemu posiedzeniu Komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, 
Sportu, Turystyki i Promocji Powiatu Łukasz Woźniak. 

Po stwierdzeniu kworum Przewodniczący o godz. 9.00 otworzył posiedzenie Komisji. 

Lista obecności radnych Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Rady Powiatu 
w Kielcach stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 
- Członek Zarządu Stefan Bąk, 
- Skarbnik Powiatu Amia Moskwa, 
- Dyrektor Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Kielcach Anna Florczyk- Bielna 
- Z-ca Dyrektora Powiatowy Urząd Pracy w Kielcach Magdalena Bernat 
- Kierownik Powiatowy Urząd Pracy w Kielcach Anna Piotrowska 

Komisja jednogłośnie zaaprobowała porządek obrad w następującym brzmieniu i rozpoczęła 
obrady. 

1. Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i uchwał na najbliższą sesję Rady 
Powiatu w Kielcach {zgodnie z porządkiem obrad sesji). 

2. Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad zbliżającej się sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 

4. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres między 

sesjami. 



5. Informacja o sytuacji na rynku pracy w powiecie kieleckim oraz o sytuacji finansowej 

Powiatowego Urzędu Pracy w Kielcach w pierwszej polowie 2023 roku. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kieleckiego na lata 2023-2028, 

2) zmian w budżecie Powiatu Kieleckiego na 2023 rok, 

Skarbnik Powiatu omówiła w/w projekty uchwał. 
Radny Robert Kaszuba zgłosił pytanie czy projekt dotyczący Powiatowego Urzędu Pracy jest 
projektem nowym czy kontynuowany. 
Odpowiedzi w sprawie udzieliła Skarbnik Powiatu. 

3) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu 
Kieleckiego dla Miasta i Gminy Łopuszno, 

4) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Górno, 

5) zmiany Uchwały Nr XXXVIII/6/2022 Rady Powiatu w Kielcach 
z dnia 27 stycznia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej 
wraz 
z corocznym limitem rodzin zastępczych zawodowych w powiecie kieleckim 
na lata 2022-2024". 

Radni nie zgłosili pytań do w/w projektów uchwał. 

7. Stanowisko w sprawie uchylenia w całości stanowiska Rady Powiatu w Kielcach z dnia 
23 sierpnia 2019 r. ,,w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec prób wprowadzenia ideologii 
„LGBT" do lokalnej wspólnoty samorządowej". 

8. Stanowisko w sprawie ochrony podstawowych praw i wolności. 

Radny Zenon Janus zabrał głos w sprawie w/w stanowiska. 

Radny Zenon Janus zwrócił się z wnioskiem o wykreślenie pkt. 8 z porządku obrad. 

W dyskusji brali udział: Radny Robert Kaszuba, Radny Zenon Janus, Członek Zarządu Stefan 
Bąk, Radny Emil Machul. 

9. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych. 

10. Sprawy różne i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

Ad.2 Sprawy różne. 



Radny Bogdan Gierada zwrócił się z zapytaniem jakie jest wymagalne zadłużenie finansowe 
powiatowych jednostek służby zdrowia. 

Informacje na temat sytuacji finansowej ŚCMiN, PCUM w Kielcach oraz Szpitala 
Powiatowego w Chmielniku udzielił członek Zarządu Powiatu w Kielcach Stefan Bąk. 
Zobowiązania ogółem w poszczególnych jednostkach wynoszą: Szpital Powiatowy w 
Chmielniku zobowiązania ogółem w kwocie 6 min 670 tys. zł, zobowiązania wymagalne 
1 404 591 zł, ŚCMiN w Kielcach - 9 min 983 tys. zł, zobowiązania wymagalne 2 741 620 zł, 
a PCUM w Kielcach - 1 min 124 356 zł, zobowiązania wymagalne 8 592 zł. 

Radny Bogdan Gierada zwrócił się z zapytaniem w sprawie zarobków dyrektorów jednostek 
służby zdrowia. 

Członek Zarządu udzielił odpowiedzi w sprawie informując, iż jest to trzykrotność oraz 
czterokrotność. 

W dyskusji na temat zarobków dyrektorów jednostek brali udział: Radna Agata Sałata, Radny 
Robert Kaszuba , Radny Bogdan Gierada , Członek Zarządu. 

Radny Robert Kaszuba zwrócił się z pytaniem w sprawie wniosków złożonych w ramach 
Funduszu Drogowego oraz inwestycji strategicznych oraz czy została podpisana umowa na 
wykonanie fotowoltaiki. 

Odpowiedzi w sprawie udzielił Członek Zarządu informując, iż Zarząd złożył wniosek m.in. 
na inwestycję w Szpital Powiatowy w Chmielniku, pozostałe wnioski zostały złożone na 
inwestycje drogowe. Ustalono, iż odpowiedzi na pozostałe pytania będą przekazane w terminie 
przed sesją. 

Ad. 5 

W związku z przybyciem na posiedzenie Komisji z-cy Dyrektora Powiatowy Urząd Pracy 
w Kielcach Magdaleny Bernat oraz Anny Piotrowskiej kierownik Centrum Rejestracji 
i Ewidencji PUP w Kielcach Przewodniczący komisji wrócił do pkt. 5 Informacja o sytuacji 
na rynku pracy w powiecie kieleckim oraz o sytuacji finansowej Powiatowego Urzędu Pracy 
w Kielcach w pierwszej połowie 2023 roku. 

Radny Robert Kaszuba zgłosił pytanie czy zostały już podpisane wnioski na staże, otwarcie 
działalności gospodarczej, doposażenia stanowisk pracy czy inne formy wsparcia osób 
bezrobotnych oraz w sprawie informacji znajdującej się na stronie internetowej PUP o braku 
środków finansowych. 

Odpowiedzi w sprawie udzieliła Z-ca Dyrektora Powiatowy Urząd Pracy w Kielcach 
Magdalena Bernat informując, iż prowadzony jest nabór wniosków na doposażenie stanowiska 
pracy, w przypadku staży to weryfikowane są podpisane wcześniej umowy i jeśli napływają 
wnioski i znajdują się środki to są one realizowane. 

Anna Piotrowska kierownik Centrum Rejestracji i Ewidencji PUP w Kielcach przekazała, iż 
7 lipca była podpisana umowa na kontynuowanie projektu "Zatrudnienie kierunkiem dla 
Ciebie", który oferuje refundacje i szkolenia. Kierownik Anna Piotrowska przekazała, iż 
informacja, która znajduje się na stronie internetowej PUP z 24 lipca o braku środków dotyczy 
staży, prac interwencyjnych, robót publicznych i otwarcia działalności gospodarczej. 



Radny Robert Kaszuba zgłosił prośbę aby na stronie internetowej PUP Kielce pojawiała się 
informacja o środkach finansowych, które się zwalniają a co za tym idzie jest możliwość z ich 
skorzystania. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Łukasz Woźniak o godz. 10:10 
zamknęła posiedzenie Komisji. 

Protokół sporządziła: 
A.Małkiewicz 


